

From: [Chris Magnus](#)
To: [Clerk's Office](#)
Subject: BC - Seeking your endorsement for Motion M-84 Anti-Hate Crimes and Incidents & Private Member's Bill C-313 Banning Symbols of Hate Act I Nous sollicitons votre appui pour la motion M-84 contre les crimes et incidents haineux et le projet de loi d'ini
Date: June 17, 2021 1:16:46 PM
Attachments: [20210617 C313 & M84 Seeking Municipality Endorsement \(EN\).pdf](#)
[20210617 C313 & M84 Seeking Municipality Endorsement \(FR\).pdf](#)

For upcoming Council Agenda package.

CHRIS MAGNUS

Executive Assistant to Mayor and CAO, City of White Rock

15322 Buena Vista Avenue, White Rock, BC V4B 1Y6

Tel: 604.541.2124 | www.whiterockcity.ca



The information transmitted, including attachments, is intended only for the individual(s) or entity(ies) to which it is addressed and may contain information that is confidential and/or privileged or exempt from disclosure under applicable law. Any copying, review, retransmission, dissemination or other use of, or taking of any action in reliance upon this information by individual(s) or entities other than the intended recipient is strictly prohibited. If you have received this information in error, please notify the City of White Rock and destroy any copies of this information. Thank you.

From: Mah, Doris (Julian, Peter - MP) <doris.mah.819@parl.gc.ca>
Sent: June 17, 2021 12:26 PM
To: Mah, Doris (Julian, Peter - MP) <doris.mah.819@parl.gc.ca>
Subject: BC - Seeking your endorsement for Motion M-84 Anti-Hate Crimes and Incidents & Private Member's Bill C-313 Banning Symbols of Hate Act I Nous sollicitons votre appui pour la motion M-84 contre les crimes et incidents haineux et le projet de loi d'initiati

CAUTION: This email originated from outside of the organization. Do not click links or open attachments unless you recognize the sender and know the content is safe.

June 17th, 2021

[Seeking your endorsement for Motion M-84 Anti-Hate Crimes and Incidents & Private Member's Bill C-313 Banning Symbols of Hate Act](#)

Dear Mayor and Council,

I am writing to you today seeking your endorsement of my House of Commons [Motion M-84 Anti-Hate Crimes and Incidents](#) and my private member's legislation on [Banning Symbols of Hate Act - Bill C-313](#). We are living in an unprecedented time. The killing of George Floyd in the U.S., and the deaths of Regis Korchinski-Paquet, a 29-year-old Indigenous-Ukrainian-Black Canadian woman, occurred in Toronto, and Chantel Moore, an Indigenous Canadian woman, was shot and killed by Edmundston

police, New Brunswick police, who were called to perform a wellness check - were results of systemic racism.

Since the start of the pandemic, there has been an alarming increase of anti-Asian racism and hate crimes in Canada and across North America. A new [Angus Reid public opinion](#) poll shows that nearly 50% of young Asian Canadians have experienced and been affected by anti-Asian racism and bigotry in the last year. [Statistics Canada](#) reported that in the context of the COVID-19 pandemic, fear and misinformation about the virus may disproportionately impact the sense of personal and community safety of many people in Canada.

The recent murder of the Muslim family in London, Ontario, was yet another reminder that hate and Islamophobia exist in Canada. We must take a strong stance against all forms of hate and racism against Black, Indigenous, People of Colour and Racialized communities.

My Bill C-313 would prevent anyone from selling and displaying symbols that promote hatred and violence against identifiable groups. Julian says banning symbols of hatred like swastikas or Klu Klux Klan insignia is important for all Canadians to feel safe.

I hope I can count on your endorsement to urge the federal government to immediately stop all forms of hate and all forms of discrimination, hate crimes and incidents as well as ending all display and sale in Canada of symbols of hate. Please consider using the following endorsement paragraph as a reply as soon as possible:

On behalf of _____ (Number of residents in your city), the Mayor and Council of _____ (city name) endorse MP Peter Julian's private member's motion, Motion M-84 Anti-Hate Crimes and Incidents and his private member's bill Bill-C 313 Banning Symbols of Hate Act.

Thank you very much for your consideration. Please feel free to contact my Chief of Staff, Doris Mah, at 604-353-3107 if you require any further information.

We look forward to hearing from you soon.

Sincerely,

Peter Julian, MP
New Westminster - Burnaby

17 juin 2021

Nous sollicitons votre appui pour la motion [M-84 contre les crimes et incidents haineux](#) et le projet de loi d'initiative parlementaire [C-313 Loi interdisant les symboles de haine](#)

Bonjour,

Je vous écris aujourd'hui pour vous demander d'appuyer la [motion M-84 de la Chambre des communes contre les crimes et incidents haineux](#) et mon projet de loi d'initiative parlementaire sur l'interdiction des symboles de haine, le [projet de loi C-313](#). Nous vivons une époque sans précédent. L'assassinat de George Floyd aux États-Unis et les décès de Regis Korchinski-Paquet, une Canadienne autochtone, ukrainienne et noire de 29 ans, survenus à Toronto, et de Chantel Moore, une Canadienne autochtone, abattue par la police d'Edmundston, au Nouveau-Brunswick, qui avait été appelée pour effectuer un contrôle de santé, sont le résultat d'un racisme systémique.

Depuis le début de la pandémie, on constate une augmentation alarmante du racisme et des crimes haineux anti-asiatiques au Canada et dans toute l'Amérique du Nord. [Un nouveau sondage d'opinion Angus Reid](#) révèle que près de 50 % des jeunes Canadiens d'origine asiatique ont été victimes de racisme et de sectarisme antiasiatiques au cours de la dernière année. Selon [Statistique Canada](#), dans le contexte de la pandémie de COVID-19, la peur et la désinformation au sujet du virus peuvent avoir un impact disproportionné sur le sentiment de sécurité personnelle et communautaire de certains groupes ethnoculturels.

Le récent meurtre de la famille musulmane de London, en Ontario, est un autre rappel que la haine et l'islamophobie existent au Canada ; nous devons donc adopter une position ferme contre toutes les formes de haine et de racisme à l'égard des Noirs, des Autochtones, des personnes de couleur et des communautés racialisées.

Mon projet de loi C-313 empêcherait quiconque de vendre et d'afficher des symboles qui encouragent la haine et la violence contre des groupes identifiables. Il est important d'interdire les symboles de haine comme les croix gammées ou les insignes du Klu Klux Klan pour que tous les Canadiens se sentent en sécurité.

J'espère pouvoir compter sur votre appui pour inciter le gouvernement fédéral à mettre immédiatement un terme à toutes les formes de haine et de discrimination, aux crimes et incidents haineux, ainsi qu'à toutes les marchandises vendues au Canada qui contiennent des symboles de haine. Veuillez envisager d'utiliser le paragraphe de soutien suivant comme réponse dès que possible :

Au nom de _____ (Nombre de résidents dans votre ville), le maire et le conseil de _____ (nom de la ville) appuient la motion d'initiative

parlementaire du député Peter Julian, la motion M-84 contre les crimes et incidents haineux et son projet de loi d'initiative parlementaire Bill-C 313 Loi interdisant les symboles de haine.

Merci beaucoup pour votre considération. N'hésitez pas à contacter ma cheffe de cabinet, Doris Mah, au 604-353-3107 si vous avez besoin de plus amples informations.

Sincèrement,

Peter Julian, député

New Westminster - Burnaby

Doris Mah 馬朱慧琪
(she/her)

Chief of Staff | cheffe de cabinet

Peter Julian, MP (New Westminster -Burnaby) | Député Peter Julian (New Westminster-Burnaby)

110-888 Carnarvon Street, New Westminster

(TEL) [604-775-5707](tel:604-775-5707) | (FAX) [604-775-5743](tel:604-775-5743)

[Website](#) | [Facebook](#) | [Instagram](#) | [Twitter](#) | [YouTube](#)

UFCW | TUAC

New Westminster is located on the unceded and traditional territory of the Halq'eméylem speaking Coast Salish peoples. This includes the nations of the Qayqayt, q'w'a:ńł'ən (Kwantlen), Katzie, k'w'ik'w'əłwəm (Kwikwetlem), x'w'məθk'əyəm (Musqueam), Stó:lō, scəwəθn məsteyəx'w (Tsawwassen), and Tsleil-Waututh.

Burnaby is located on the ancestral and unceded homelands of the [hənq̓əminəm](#) and [Skwxwú7mesh](#) speaking peoples as well as all Coast Salish peoples.